

УДК 378:001.83(100)

Г. П. П а в л и х и н, Н. А. Л о б а ч

ДЕСЯТИЛЕТНИЙ ОПЫТ РАБОТЫ МГТУ ИМ. Н.Э. БАУМАНА НА МЕЖДУНАРОДНОМ РЫНКЕ НАУЧНО-ТЕХНИЧЕСКИХ РАЗРАБОТОК

Приведена информация о научно-технических контрактах, выполняемых учеными МГТУ им. Н.Э. Баумана для зарубежных университетов и фирм.

Ten-year experience of the Bauman MSTU in the international market of scientific and technological developments / G.P. Pavlikhin, N.A. Lobach // Vestnik MG TU. Machinostroenie. 1999. No. 4. P. 120–123.

Information concerning the scientific and technological developments performed by the Bauman MSTU for foreign universities and companies in the frameworks of the contracts, is given.

Геннадий Петрович Павлихин родился в 1941 г., окончил МВТУ им. Н.Э. Баумана в 1969 г. Д-р техн. наук, профессор, академик РАЕН. Проректор МГТУ им. Н.Э. Баумана по международным связям. Автор 150 научных и учебно-методических работ в области промышленной экологии и криогеники.

G.P. Pavlikhin (b.1941) graduated from the Bauman Moscow Higher Technical School in 1969. D. Sc. (Eng.), professor, academician of the Russian Academy of Natural Sciences. Vice-Rector for International Relations of the Bauman Moscow State Technical University. Author of 150 scientific, and educational-methodical publications in the field of industrial ecology and cryogenics.

Наталья Андреевна Лобач родилась в 1944 г., окончила в 1968 г. МВТУ им. Н.Э. Баумана. Начальник отдела Развития международного сотрудничества Управления международных связей МГТУ им. Н.Э. Баумана. Специализируется в области методологии, организации и развития международного сотрудничества и внешнеэкономических связей Университета. Автор 6 публикаций в области защиты интеллектуальной собственности и развития международных связей.

N.A. Lobach (b. 1944) graduated from the Bauman Moscow Higher Technical School in 1968. Head of the Department "Development of International Cooperation", Office for International Relations of the Bauman Moscow State Technical University. Specializes in the field of methodology, organization and development of the international co-operation and external economic links of the University. Author of 6 publications in the field of incorporeal right and international relations.